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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 
PROTOKÓŁ NR XLIX/23 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 27 września 2023 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 955 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy 

W sesji udział wzięli:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, 

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

- Pani Anna Woźnicka – architekt z Pracowni Urbanistyczno-Architektonicznej „GARD” z Łodzi,  

- Pani Izabela Drążkiewicz – podinspektor ds. gospodarki przestrzennej i komunalnej oraz 

radni i sołtysi według załączonej listy obecności 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 12 

Radni nieobecni: 

- Łukasz Baran 

- Katarzyna Pawlik-Kozieł 

- Rafał Włodarski 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Gminy Secemin. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

letniskowych w miejscowości Gabrielów gmina Secemin oraz wybranych terenów  

w miejscowościach Krzepice, Krzepin, Psary, Ropocice, Wola Czaryska, Żelisławice; 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2030; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2023 rok. 

7. Wolne wnioski i informacje. 
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8.  Zamknięcie XLIX sesji Rady Gminy Secemin. 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył  

XLIX sesję Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, sołtysów, zaproszonych gości,  

w tym Panią Annę Woźnicką, Pana Wójta i pracowników Urzędu Gminy. 

Ad. 2. 

Przewodniczący stwierdził, że na 15 radnych zalogowało się i podpisało listę obecności  

12 radnych, a więc jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 3. 

Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad sesji przesłany radnym.  

Pan Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia sieci szkół podstawowych i przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Secemin oraz granic ich obwodów. Pan Przewodniczący 

poinformował, że projekt tej uchwały zostanie wprowadzony do porządku obrad jako ostatni  

w punkcie 6 i poprosił o głosowanie. „Za” przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Przewodniczący stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Ad. 4.  

Do protokołu z XLVII sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto  

go jednogłośnie. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. 

  W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności między sesjami, 

a mianowicie: 

- 25.08.2023 r. przedstawiciele firmy EKOKANWOD - wykonawcy oczyszczalni ścieków  

w Międzylesiu przeprowadzili szkolenie w zakresie obsługi urządzeń wentylacyjnych tej 

oczyszczalni. W szkoleniu uczestniczyli pracownicy referatu inwestycji, którzy będą 

nadzorowali pracę oczyszczalni wspólnie z pracownikami Włoszczowskich Zakładów 

Wodociągów i Kanalizacji obecnie nadzorującymi i obsługującymi infrastrukturę kanalizacyjną 

w naszej gminie. 
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- 28.08.2023 r. odbyło się podobne szkolenie na oczyszczalni ścieków w Międzylesiu.  

Tym razem producent bardzo ważnego urządzenia w ciągu technologicznym tej oczyszczalni 

jakim jest sitopiaskownik demonstrował obsługę, sterowanie i programowanie pracy tego 

urządzenia. Udział w szkoleniu wzięli podobnie jak we wcześniejszym pracownicy referatu 

inwestycji oraz przedstawiciele WZWiK.  

W tym też dniu na wniosek mieszkańców m. Kuczków pan Wójt zapoznał się z uwagami 

dotyczącymi budowy drogi powiatowej w tej miejscowości, wynikiem czego było wystosowanie 

pisma do Zarządu Dróg Powiatowych o konieczności umieszczania infrastruktury 

wodociągowej na odpowiedniej głębokości. 

- 30.08.2023 r. Dyrektor firmy BUDOMONT z Rzeszowa wizytował wykonywaną przez tą firmę 

budowę sieci kanalizacyjnej w m. Międzylesie oraz przygotowanie do realizacji sieci  

w Żelisławiczkach. Postęp prac i ich jakość zostały pozytywnie ocenione przez inspektora 

nadzoru tej inwestycji. 

- 04.09.2023 r. – Pan Wójt uczestniczył w uroczystościach rozpoczęcia roku szkolnego.  

W Żelisławicach spotkał się z rodzicami dzieci, które zostały zapisane do tamtejszego 

przedszkola. Pan Wójt jeszcze raz podkreślił, że miejsce dzieci z Żelisławic i Żelisławiczek jest 

w tym naszym przedszkolu. 

W tym też dniu przeprowadzone zostały próby działania przepompowni sieci kanalizacyjnej  

w Międzylesiu. Wszystkie trzy przepompownie pracowały prawidłowo. Próby zostały 

przeprowadzone przez pracowników firmy HYDROPARTNER, która jest potentatem w tej 

dziedzinie, w obecności inspektora nadzoru oraz przedstawicieli referatu inwestycji Urzędu 

Gminy i kierownika budowy z firmy BUDOMONT. 

- 05.09.2023 r. – odbyło się dalsze szkolenie z obsługi urządzeń zabudowanych  

w oczyszczalni ścieków w Międzylesiu 

- 07.09.2023 r. – Pan Wójt wspólnie z Panią Skarbnik podpisali w Kielcach umowę na 

dofinansowanie przez Urząd Marszałkowski budowy drogi Bichniów-Lipiny z Programu 

„Budowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych”. Ze strony Urzędu Marszałkowskiego umowę 

podpisali marszałek Andrzej Bętkowski oraz wicemarszałek Marek Jońca. Obecnie 

przygotowywana jest dokumentacja przetargowa na to zadanie. 

- 08.09.2023 r. – odbył się odbiór techniczny dróg zrealizowanych w miejscowości Gabrielów, 

Secemin (do oczyszczalni ścieków), Ropocice (od drogi powiatowej do byłych magazynów 

PZZ) oraz Krzepin-Zagórcze. Łącznie wartość tych zadań wyniosła ponad 2,1 mln zł  

a długość blisko 2,5 km. Wszystkie w/w odcinki wykonała firma DUKT z Włoszczowy. Warto 

podkreślić, że gmina pozyskała blisko 1,3 miliona złotych dofinansowania z różnych źródeł.  
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- 15.09.2023 r. – wspólnie z inspektorem nadzoru termomodernizacji remizo-świetlic oraz 

pracownikami referatu inwestycji dokonano oceny zaawansowania prac 

termomodernizacyjnych tych obiektów. 

W tym też dniu powitaliśmy średni samochód ratowniczo-gaśniczy marki VOLVO zakupiony 

dla OSP Secemin. Pan Wójt podziękował radnym, którzy wzięli udział w tym powitaniu  

i poinformował, że 8 września odbędzie się uroczyste poświecenie i włączenie do służby 

ratowniczo-gaśniczej tego auta, na które wręczył radnym zaproszenie w imieniu  

OSP Secemin. 

- 20.09.2023 r. – Wyłoniony został wykonawca sieci kanalizacyjnej na ulicy Słonecznej  

w Seceminie. Jest nim firma PB BUDIN sp. z o.o. z Kielc, która zaoferowała najkorzystniejszą 

cenę w wysokości 325 tysięcy zł.  

- 22.09.2023 r. w Międzylesiu odbył się odbiór przez pracowników Powiatowego Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego urządzeń infrastruktury kanalizacyjnej tj. oczyszczalni ścieków oraz 

sieci kanalizacyjnej wraz z przepompowniami. Ocena inspektora powiatowego była 

pozytywna. W odbiorze uczestniczyli przedstawiciele wykonawców tej inwestycji to jest firm 

EKOKANWOD i BUDOMONT, pracownicy referatu inwestycji gminy oraz inspektorzy nadzoru 

z ramienia gminy. 

- 25.09.2023 r. została podpisana umowa z firmą Zakład Usług Elektrycznych  

na zainstalowanie 16 sztuk lamp fotowoltaicznych. Lampy te zostaną zainstalowane jeszcze  

w tym roku. Wartość tego zadania to kwota 104 tysiące zł. Jednocześnie została  

podpisana umowa na naprawę lamp, które nie funkcjonują.  

Pan Wójt dodał, że od 8 do 22 września odbywały się zebrania sołeckie w sprawie podziału 

funduszu sołeckiego. 

Ad.6. 

 W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania uchwał ujętych w porządku obrad. Jako 

pierwszy rozpatrzono projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów letniskowych w miejscowości Gabrielów gmina 

Secemin oraz wybranych terenów w miejscowościach Krzepice, Krzepin, Psary, Ropocice, 

Wola Czaryska, Żelisławice. Głos zabrała Pani Anna Woźnicka architekt z Pracowni 

Urbanistyczno-Architektonicznej „GARD” z Łodzi, która przygotowywała projekt w/w uchwały. 

Wyjaśniła, że ten plan jest uzupełnieniem planów uchwalonych w 2018 roku,  

w części, którą zakwestionował Wojewoda Świętokrzyski. Plan ten został uzgodniony  

na przełomie grudnia 2022 r. i stycznia 2023 r. i wyłożony w czerwcu tego roku. Wcześniej  

do planu zostały naniesione wnioski złożone przez mieszkańców, natomiast w trakcie 



5 
 

procedury wyłożenia planu  uwag i wniosków nie zgłoszono. Wobec powyższego projekt został 

przygotowany zgodnie ze Studium i na podstawie uwag, wniosków, które w poprzednich latach 

były składane. Przygotowany plan jest uzupełnieniem planów z 2018 roku, w części, które 

zakwestionował wojewoda.  

Pan Przewodniczący poprosił, aby pani architekt omówiła części graficzne uchwały.  

Pani Anna Woźnicka pokrótce omówiła każdy z załączników graficznych. Poinformowała,  

iż załącznik oznaczony literką „1a” oznacza tereny letniskowe miejscowości Gabrielów objęte 

Planem nr 6. W planie tym, min. został zgodnie z wnioskami umieszczony teren pod usługi, 

teren pod usługi sportu i rekreacji oraz dodano jeszcze kilka terenów letniskowych.  

W załączniku nr „1b” zostały również uzupełnione zapisy kwestionowane przez wojewodę 

dotyczące terenów zabudowy mieszkaniowej obok cmentarza w Psarach. Załącznik nr „1c” 

dotyczy wyodrębnionego terenu pod usługi w miejscowości Krzepice, gdzie wprowadzono 

„kosmetyczne” zmiany. W załączniku nr „1d”, który dotyczy miejscowości Wola Czaryska 

została narysowana droga dojazdowa do części działki nr 312, która stanowi teren zabudowy 

zagrodowej. Załącznik nr „1e” to teren usług w Woli Czaryskiej należący do jednego 

właściciela, gdzie również została dorysowana droga dojazdowa do części usług sportowych 

na tej działce. 

Radny Andrzej Rajca pytał, w którym miejscu jest ta droga usytuowana. 

Pani Izabela Drążkiewicz uściśliła, że chodzi o drogę dojazdową do części działki, gdzie mieści 

się Dom Pomocy Społecznej. 

Załącznik nr „1f” dotyczy drogi położonej w miejscowości Żelisławice, której część została 

zgodnie z rozstrzygnięciem nadzorczym poszerzona do szerokości 4,5 m, a z pozostałej 

części tego wąskiego 4 m dojazdu zrezygnowano ze względu na to, że nie dało się go 

poszerzyć, gdyż istniejące budynki są bardzo blisko granicy działki zlokalizowane. 

Załącznik nr „1g” obrazuje teren parku podworskiego w miejscowości Krzepin, na którym była 

zlokalizowana szkoła i teren ten jest wpisany do rejestru zabytków, dlatego jest tam  zabudowa 

ograniczona dla części w której był dwór, natomiast reszta terenu stanowi park, który jest 

chroniony. 

W załączniku nr „1h”, który obrazuje teren usługowy w Ropocicach została wyrysowana  

droga dojazdowa z istniejącej drogi wewnętrznej. Ten teren usługowy nie jest jeszcze 

zainwestowany.  
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Załącznik nr „1i” obrazuje teren w miejscowości Krzepin, gdzie przy terenach rekreacyjnych 

została narysowana droga o szerokości 4,5 m, czyli wcześniejsza droga została poszerzona  

z 4m do 4,5m.  

Pani architekt podsumowała, że tak naprawdę w tym planie zostały naniesione „zmiany 

kosmetyczne”, nie ma dużych zmian w stosunku do planu obowiązującego.  

Radny Andrzej Rajca pytał o załącznik nr „1d”, w którym wyznaczono przedłużenie drogi 

gminnej, czy właściciele przyległych do tej drogi działek wyrazili zgodę na jej przedłużenie. 

Pani Anna Woźnicka wyjaśniła, że ta droga była już wyznaczona we wcześniejszym planie. 

Właściciele tych działek pośrednich nie wnieśli uwag wobec powyższego zostało to utrzymane 

w obecnie uchwalanym planie. 

Pani Izabela Drążkiewicz dodała, że droga ta nie jest w tej chwili wydzielona, ale jeżeli zajdzie 

taka potrzeba to gmina jest zobligowana do ją wydzielenia. 

Więcej pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

letniskowych w miejscowości Gabrielów gmina Secemin oraz wybranych terenów  

w miejscowościach Krzepice, Krzepin, Psary, Ropocice, Wola Czaryska, Żelisławice 

głosowało 12 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Imienny raport 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIX/374/23 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

letniskowych w miejscowości Gabrielów gmina Secemin oraz wybranych terenów  

w miejscowościach Krzepice, Krzepin, Psary, Ropocice, Wola Czaryska, Żelisławice. 

Następnie głos zabrała pani Skarbnik, która omówiła projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu. Wyjaśniła, iż dyrektor Zespołu 

Opieki Zdrowotnej we Włoszczowie zwrócił się z prośbą o udzielenie wsparcia finansowego  

w postaci dotacji celowej na zakup chłodni do przechowywania mięs i wędlin dla Szpitala 

Powiatowego we Włoszczowie. Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest 

niezbędne do podpisania umowy z Powiatem Włoszczowskim. Pytań do powyższego nie 

zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu głosowało 12 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, 

„Wstrzymał Się” – 0 głosów. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIX/375/23 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu. 

W dalszej części posiedzenia pani Skarbnik omówiła wprowadzone zmiany  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2030. Poinformowała, że nie 
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wprowadzono żadnych nowych przedsięwzięć, natomiast zmienił się załącznik  

nr 1. Wprowadzone zmiany dochodów i wydatków zostały uaktualnione do bieżących zmian 

budżetu Gminy Secemin. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin 

na lata 2023-2030 głosowało 12 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak uchwała 

Nr XLIX/376/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 

2023-2030. 

Następnie pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie Gminy Secemin na 2023 rok. 

Wyjaśniła, iż budżet gminy Secemin zwiększył się zarówno po stronie dochodów o kwotę 

1 767 549,00 zł jak i po stronie wydatków o kwotę 267 549,00 zł. Po stronie dochodowej 

wprowadzono min: środki otrzymane na uzupełnienie dochodów gmin w kwocie  

1 758 926,00 zł, dotację na funkcjonowanie oddziału przedszkolnego w kwocie 7 501,00 zł, 

dotację na Kartę Dużej Rodziny - 828,00 zł. Ponadto w okresie pomiędzy sporządzeniem tego 

projektu uchwały, a dniem dzisiejszym otrzymaliśmy dotację na  zakup podręczników do szkół 

w kwocie 194,00 zł oraz środki z Funduszu Pomocy Obywatelom Ukrainy - 100 zł na zadanie  

dotyczące nr PESEL. 

Po stronie wydatków o kwotę 80 000,00 zł zwiększono wydatki na zakup transformatora, 

zmniejszono o 30 000,00 zł środki na budowę sieci kanalizacyjnej, zwiększono o 50 000,00 zł 

środki na zadanie inwestycyjne montaż źródła ciepła wraz z modernizacją c.o. w lokalu przy 

Placu Wolności w Seceminie. Zwiększono o 10 tysięcy wydatki na dotację dla Powiatu 

Włoszczowskiego, wprowadzono kwotę 3 000,00 zł z tytułu wydatków na ZFŚS, zwiększono 

o 15 900,00 zł kwotę na modernizację kuchni w remizie OSP w Wałkonowach Dolnych oraz 

zmieniono, zgodnie z wnioskami, wydatki w funduszach sołeckich w 3 sołectwach. 

Pani Skarbnik dodała, iż został także zmniejszony deficyt budżetowy o kwotę 1,5 miliona zł. 

Wydatkowanie tych wolnych środków będzie można planować w budżecie na 2024 rok. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy 

Secemin na 2023 rok głosowało 12 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak uchwała 

Nr XLIX/377/23 w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2023 rok. 

Do projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia sieci szkół podstawowych  

i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Secemin oraz granic ich obwodów odniósł się Pan 
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Przewodniczący, który wyjaśnił, że należy podjąć tą uchwałę z powodu braku opinii Kuratorium 

Oświaty. Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem 

uchwały uchylającej uchwałę w sprawie ustalenia sieci szkół podstawowych  

i przedszkoli prowadzonych przez Gminę Secemin oraz granic ich obwodów głosowało  

12 radnych, „Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIX/378/23 uchylająca 

uchwałę w sprawie ustalenia sieci szkół podstawowych i przedszkoli prowadzonych przez 

Gminę Secemin oraz granic ich obwodów. 

Ad.7. 

W punkcie tym głos zabrał Pan Wójt, który przekazał za zgodą mieszkańca wsi 

Kuczków pana Krzysztofa Marka informację w sprawie planowanego protestu mieszkańców 

wsi Kuczków dotyczącego niewłaściwego wykonania skrzyżowania drogi powiatowej  

w Kuczkowie. Odczytał wiadomość, którą otrzymał od pana K. Marka o następującej treści:  

”Zgłoszenie protestu mieszkańców wsi Kuczków. Informuję pana Wójta Gminy Secemin, 

że w dniu 28 i 29 września tego roku jest planowany protest mieszkańców wsi Kuczków 

w sprawie przebudowy drogi powiatowej nr 1886T. Miejsce protestu skrzyżowanie drogi 

1886T z drogą powiatową Nr 1884T w kierunku Wolicy. Godziny protestu: od godziny 

8:00 do godziny 11:00. Powód protestu: niezgodności projektowe i żądania 

mieszkańców przeprojektowania skrzyżowania.” 

Pan Wójt dodał, iż otrzymał też informację od mieszkańców wsi Kuczków, że przy 

przebudowie drogi powiatowej naruszono i w niewłaściwy sposób zabezpieczono 

infrastrukturę wodociągową. Podczas wspólnej wizyty z przedstawicielem WZWiK  na tej 

drodze stwierdzono, że rowy są tak głęboko wykopane, że zostały odsłonięte przyłącza 

wodociągowe do posesji. Z wypowiedzi mieszkańców wynika, że jeżeli na taką rurę podczas 

kopania rowów natrafiono i odkryto, to potem łopatą zasypano i przyklepano. W zimę grozi  

to przemarzaniem i awariami. W związku z tym zostało do Zarządu Dróg Powiatowych 

wystosowane pismo w tym temacie, na które nie ma odpowiedzi. W międzyczasie do pana 

wójta wpłynęły zgłoszenia od mieszkańców Kuczkowa, że zostały również zakryte zawory 

odcinające wodę. Wobec powyższego wystosowano kolejne pismo do Zarządu Dróg 

Powiatowych.  

Następnie głos zabrał pan Krzysztof Marek - mieszkaniec wsi Kuczków, który 

powiedział, że według projektu, któremu nic nie można zarzucić – miała być to piękna droga  

z kanałami technologicznymi, opornikami, żeby woda spływała do rowów odwodnieniem. 

Podczas wykonania drogi nie umieszczono kanałów technologicznych, w których miały być 

umieszczone światłowody i kable energetyczne, brakuje oporników z lewej strony, źle 
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wykonano skrzyżowanie. Podkreślił, że jeżeli się projektuje drogę to powinna ona być 

bezpieczna dla użytkowników, a obecnie nie jest. Przeprowadzono symulację i skrzyżowanie 

zostało w piątek zablokowane, zrobiono zdjęcia z drona  i wystosowano pismo do Starosty 

Włoszczowskiego i Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, w którym poproszono o spotkanie 

z mieszkańcami. W piśmie zawarto też prośbę o przeprojektowanie skrzyżowania, gdyż nie 

mieszczą się na nim auta. Tiry podczas skrętu w prawo w kierunku Wolicy jadą pół metra od 

rowu kołem, a tak nie może być.  Kanały odwadniające poprzeczne są zaślepione geokratką  

i zasypane ziemią, więc nie mają wyjścia. Mieszkańcy zgłaszali też uwagi i prosili o spotkanie 

z projektantem drogi. Starosta i   Dyrektor Zarządu Dróg zbywają ich, że projektant nie 

przyjedzie, a przecież w umowie są zapisy, że jeżeli są problemy na budowie to projektant 

powinien się tam „pojawić”. Pan Krzysztof Marek przekazał radnym do wglądu rysunek 

projektu poprzecznego drogi i wskazał na elementy, których nie zrobiono, lub zrobiono 

niezgodnie z planem. Wykonano chodniki, które teraz będą zrywane, gdyż nie zamontowano 

słupów. Słupy zostały przywiezione i mają być montowane. Pan Krzysztof Marek podkreślił, 

że mieszkańcy nie chcą robić nikomu krzywdy. Domagają się tylko tego co im obiecano. Chcą, 

aby droga była bezpieczna dla kierowców, dla pieszych oraz funkcjonalna. Dodał, że podjął 

rozmowy z przedstawicielką Ministerstwa Cyfryzacji w temacie umieszczenia światłowodów  

w kanale technologicznym, ale kanału technologicznego nie wykonano. Mieszkańcy 

zdecydowali się na zorganizowanie protestu spontanicznego blokującego drogę, który został 

zgłoszony odpowiednim służbom. Pan Krzysztof zaproponował radnym udział w tym proteście. 

Pan Edmund Nowak pytał czy Przewodniczący Rady Powiatu jest poinformowany  

o uwagach  i planowanym proteście mieszkańców wsi Kuczków, gdyż pan to on zapewniał na 

sesjach, że droga będzie przykładnie wykonana, że wszystko jest dograne, a teraz są takie 

poważne zarzuty od mieszkańców.  

Pan Krzysztof Marek powiedział, że Starosta na temat tej drogi nie chce rozmawiać 

osobiście, więc przeszedł na drogę  pisemną i  mailowo koresponduje w tej sprawie, żeby mieć 

dowód. 

Radny Tadeusz Pudło powiedział, że nie można mówić że Pan Z. Matyśkiewicz jest 

odpowiedzialny za coś co jest „niedograne”, gdyż „od tego jest dyrektor, który bierze za to 

pieniądze”. Następnie radny zgłosił, że nie ma dostępu do przystanku w Kuczkowie i poprosił 

pana wójta o wyznaczenie miejsca pod przystanek autobusowy w Kuczkowie, gdyż jest firma, 

która może to miejsce przygotować wybrukować. 

Pan Wójt powiedział, że przystanek będzie poprawiony ten co już jest, i nie będzie 

przenoszony w inne miejsce, gdyż mieszkańcy na jednym z zebrań nie poparli wniosku 

radnego T. Pudło o przeniesienie tego przystanku w inne miejsce. 
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Pan radny T. Pudło dodał, że niech przystanek zostanie w tym samym miejscu, ale 

żeby był ładny, nowy, gdyż do tego co jest obecnie nie da się wejść. Ponadto podczas deszczu 

jest zalewany przez wodę. Radny poprosił o interwencję w tej sprawie, gdyż jak wykonanie 

drogi zostanie zakończone to trudno będzie interweniować w tej sprawie. 

Pan Wójt odpowiedział, że przecież po to były kopane te głębokie rowy, żeby jezdnię 

odwodnić, więc powinno to załatwić problem zalewania przystanku. Dodał, że ma też swoje 

uwagi odnośnie realizacji tej inwestycji. Zostało wystosowane pismo do inwestora dotyczące 

infrastruktury gminnej wodociągowej, jednak nie ma odpowiedzi. Będzie przygotowywane 

drugie pismo odnośnie zaślepionych studzienek i zaworów. 

Radny Andrzej Rajca pytał pana Sekretarza na jakim etapie są prace związane  

z przenoszeniem placu zabaw w Woli Czaryskiej. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że została podpisana umowa z wykonawcą - Firmą Krzysztof 

Dębski z Gór Mokrych z terminem realizacji do 15 października. 

Radny  Andrzej Rajca pytał też czy przy zakupie lamp solarnych była brana pod uwagę 

Wola Czaryska, gdyż był zgłoszony zakup 4 lamp. 

Pan Wójt odpowiedział, iż rozmawiał z firmą o ilości, ale nie pamięta dokładnie,  

w których miejscowościach i po ile lamp zostanie zamontowane. 

Pani Izabela Drążkiewicz wyjaśniła, że lamp jest zamówionych 16 i zostaną 

zamontowane przy ścieżce rowerowej Secemin-Brzozowa, w Dąbiu, Wałkonowach Górnych, 

Minach, Żelisławiczkach i Żelisławicach. Lampy będą montowane przede wszystkim w tych 

miejscowościach gdzie były zarezerwowane środki z funduszu sołeckiego. 

Radny Dariusz Grzesik pytał czy będą montowane lampy w Żelisławicach. 

Pani podinspektor odpowiedziała, że tak - na końcu miejscowości. 

Radna Ewa Lis pytała, czy jeszcze w tym roku będą montowane lampy solarne  

na ścieżce rowerowej.  

Pani Izabela odpowiedziała, że jeszcze w tym roku z środków z funduszu sołeckiego 

będą zamontowane lampy przy ścieżce rowerowej Secemin - Brzozowa. 

Następnie pan Przewodniczący RG odniósł się jeszcze do świeżo wybudowanej drogi 

powiatowej w Kuczkowie i powiedział, że były że strony Rady Gminy przedstawiane sugestie 

odnośnie wykonania tej drogi, były wystosowane pisma do nadzoru budowlanego, ale nie 

przyniosło to rezultatów, a w obecnej sytuacji trudno będzie cokolwiek zrobić.  
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Ad.8. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany  

i zamknął posiedzenie XLIX sesji Rady Gminy Secemin.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska            /-/ Bogdan Wasik 

   

 


